
Til: Justitsministeren

Dato: 30. august 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1457
Ministeren bedes redegøre for, hvorfor en anmodning om aktindsigt fra Danske
Boligadvokater i sagen om den digitale tinglysning har været meget lang tid
under proces, og om det er normal procedure ikke at oplyse om, at tidsfrister
ikke kan overholdes, når der er afsendt begæring om aktindsigt. Der henvises
til artiklen "Fire måneders ventetid på aktindsigt i tinglysning" fra Berlingske Ti-
dende den 30. august 2010.

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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